
2023-11-06 JF Umeå - Utbildningsutskottet: Studierådsprotokoll

Studierådets möte JF Umeå
2023-11-06 måndag 16:30-17:30

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Olof-Petter Häggström.

1.1. Närvaro
Ordförande &
Studierådsombud T5

Olof-Petter Häggström Närvarande

Sekreterare &
Studierådsombud T5

Sebastian Norlander Frånvarande

Studierådsombud T3 Berna Bleta Frånvarande

Vice sekreterare &
Studierådsombud T3

Pranav Nair Närvarande

Studierådsombud T3 Michaela Östlund Frånvarande

Studierådsombud T1 Nargiz Mukadamova Frånvarande

Studierådsombud T1 Diana Samiel Närvarande

Studierådsombud T1 Felix Silfversparre Närvarande

Rättighetsutskottet Oskar Ceder Frånvarande

Studerandearbetsmiljöombud
(SAMO)

Amanda Persson Frånvarande

Nationellt Utbytesansvarig
(JURO)

Ludvig Andersson Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Diana Samiel och Felix Silfversparre.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-10-10 godkändes.
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2. Informationspunkter

2.1. Ordförande informerar om Utbildningsutskottet
Ordförande informerar om att möte med Juridiska institutionen vid Umeå Universitet:s (JUS)
utbildningsutskott ägt rum 2023-10-17. Ledamöterna informerar om att det vid mötet diskuterades nya
kursplaner för JUS. Det nämndes även anteckningsstödet som tagits bort.

Det diskuterades även att det är olika på olika terminer vad gäller tentamen och examinationsformer.
Huvudregeln hos JUS är att varje kursansvarig väljer själva, dock finns förståelse för att vilja ha en
mer övergripande lösning hos lärarna.

Nästa möte med JUS utbildningsutskott äger rum i början av år 2024 och ännu inte inbokat.

2.2. Ordförande informerar om sammanträde med studierektor
Ordförande informerar om att möte med studierektor ägt rum 2023-10-11.

Studierådet går igenom protokollet från sammanträdet.

Nästa möte med studierektor äger rum 2023-11-15 13:00-14:00. Då lyfter utbildningsansvarig
sedvanliga frågor från Studierådet och utbildningen i stort, och får information från studierektor direkt
kring löpande ärenden inom juridiska institutionen och universitetet i stort.

Protokoll från sammanträdet mellan utbildningsansvarig och studierektor publiceras på JF:s hemsida.

3. Rapporter

3.1. Termin 1
T1:s ombud informerar om att de just nu har kursen om konstitutionell rätt på T1:2. Ombuden
upplever att informationen på kursen var bra. De har rättsfallsövningar tätt inpå seminarium vilket gör
det svårt att förbereda sig inför dessa. Lärarna har mycket energi och är väldigt mottagliga.

På T1:1 tentamen upplevdes tentavakterna inte vara fokuserade medan studenterna skrev. Koden för
SEB [programvara för att skriva digital salstentamen reds. anm.] har givits ut till studenter med stöd
innan tentamen, frågor kring varför resterande studenter inte också fick koden. Vissa studenter blev
tillsagda angående anteckningsblock, men det varierade beroende på tentavakt. Studenterna undrar
varför praktisk information om tentan ges ut efter tiden att skriva börjat löpa. Det finns också en fråga
om varför blädderexemplar inte redan finns på bordet som på högskoleprovet istället för att de ges ut i
efterhand.

3.2. Termin 3
T3:s ombud informerar om att det flyter på bra, stor arbetsbelastning men rimligt. Ett rättsområde
inom kursen har tagits upp som inte tydligt och ansvariga lärare skulle kunna ha högre pedagogik.
Frågor kring idén bakom "parallell-läsning".

3.3. Termin 5
T5:s ombud informerar om att terminen går bra med ett intressant rättsområde, bra pedagogik.
Tentamen för kursens första del upplevdes som omfattande, svårt med tidshantering. På kursens
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senare del har det blivit konstigt med planering, vissa grupper har seminarium samma tider och det är
tätt inpå.

3.4. Termin 7
T7 har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att maila
utbildning@jf-umea.se med sin ansökan.

3.5. Termin 9
T9 har i nuläget inget ombud. Medlemmar i JF som läser sista terminen är varmt välkomna att maila
utbildning@jf-umea.se med sin ansökan.

3.6. Studerandearbetsmiljöombud (SAMO)
Studerandearbetsmiljöombuden (SAMO) informerar igen vid nästa mötestillfälle.

3.7. Nationellt Utbytesansvarig (JURO)
Nationellt Utbytesansvarig, genom vice nationellt utbytesansvarig, informerar genom en skriftlig
sammanställning kring vad som togs upp vid JURO-mötet i Uppsala 2023-10-14. Studierådet
diskuterar med denna sammanställning som klangbotten, frågor på nationell nivå mot bakgrund av
studiesituationen lokalt.

Nästa möte med JURO är 2023-11-18 i Göteborg.

4. Diskussionspunkter

4.1. Pedagogiskt stöd
Efter den större tentamen för T1:1, har den som är samordnare för pedagogisk stöd vid JUS slutat sin
tjänst. Denna information hade inte kommunicerats till studenter som är i behov av stöd, det råder en
oklarhet kring vem man kan vända sig till. Information om stöd skulle ges ut dagen innan tentamen,
men studenter måste på eget bevåg kontakta samordnare. Argumentet för detta är att de som
samordnar stödet inte kan skriva ut vilka som är i behov, därmed måste studenterna själva ringa upp
dem. Dålig framförhållning då studenter med stöd skulle delta på tentamen, inte tillräckligt med bord
samt dröjsmål med att dela ut blädderexemplar.

4.2. Jämförelse med andra lärosäten - i början av kursen ges
information från JUS vilka lagar som kommer på tentamen

Studierådet diskuterar att det vore möjligt att fråga JUS ifall det går att tillhandahålla de aktuella
lagarna inför tentamen.

4.3. Digitala hjälpmedel
Prefekten har svarat på den diskussion som skickades efter senaste möte från Studierådet.
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4.3.1 Prefektens svar på skriftligt klagomål från 2023-10-11

Prefekten svarade Studierådet 2023-10-11 per e-mail med följande:

“Hej Olof-Petter[utbildningsansvarig],

Jag har tagit frågan med Nina och hon kommer att lyfta diskussionen i
terminsansvariggruppen. Vi får återkomma därefter.

Vänliga hälsningar

Ulf
[prefekt/chief of department of law, reds. anm.]”

4.3.2 Studierådets diskussion
Studierådet diskuterar ärendet och inväntar svar från institutionen.

5. Övriga frågor

5.1. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

5.2. Nästa mötestillfälle
Studierådet diskuterar mötestillfällen: sammanträder nästa gång måndagen 2023-12-04 mellan
16:30-17:30 i JF rummet vid Umeå universitet.

6. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Olof-Petter Häggström,
Ordförande Studierådet

___________________________ ___________________________
Justerat, Diana Samiel Justerat, Felix Silfversparre
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